
 

 

 

Z Á P I S 

z 8. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 1. 10. 2018 
  

 

Dne 1. 10. 2018 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Ventura Pub – Evropák, Jízdárenská 1, Karlovy Vary 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 17:00 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Ing. Jan Vanke, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Mgr. Bc. Jana 

Jirsová DiS., Josef Terla, Michal Mendel 

  

Omluveni:                 Jitka Peřina, Zdeněk Pešek 

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:  / 

 

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Zprávy z provedených návštěv sport. organizací a akcí 2018 

4. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Ing. Jan Vanke. 

 

 

 

 

1. Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Mgr. Ing. Jan Vanke, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Mgr. Bc. Jana Jirsová 

DiS., Josef Terla, Michal Mendel  

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

  

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

pro:    Mgr. Ing. Jan Vanke, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl,  

Mgr. Bc. Jana Jirsová DiS., Michal Mendel  

proti: nikdo  

zdržel se:  Josef Terla 

 

Usnesení bylo přijato 

 

3. Zprávy z provedených návštěv sport. organizací a akcí 2018 

 

Členové komise vyslechli informace z provedených návštěv: 

 

 Mgr. Bc. Jana Jirsová DiS.: 
 

 Rosnické military – pořadatel Jezdecká sportovní stáj Tandem z.s. 

 akce velice zdařilá; 

 akce trvala 2 dny; 

 celkem bylo 8 soutěží a soutěžilo se nejen v oficiální kategorii, ale též v kategorii 

hobby; 

 účast 87 startujících a cca 100 koní (pro zajímavost – nejmladšímu účastníkovi 

bylo 8 let); 

 diváckou kulisu činilo cca 100 diváků (vstupné bylo zdarma); 

 navrhuje takovéto akce do budoucna podporovat, neboť se jedná a velmi finančně 

náročnou akci - příkladem uvedla, že náklady na rozhodčí činí 28 tis. Kč, účast 

záchranářů a veterinářů cca 4 tis. Kč, zajištění boxů 24 tis. Kč, dále náklady na 

stravné pro dobrovolníky, další náklady na výrobu pevných překážek, úprava 

terénu a v neposlední řadě náklady na ceny pro vítěze. Částečně se akci povedlo 

pořadateli pokrýt ze startovného a díky věcným darům od sponzorů. Propagace 

města a celé akce probíhala především na sociálních sítích. 

 Rosnický Hobby Cup 2018 v drezuře a parkuru – pořadatel Vladimíra Žeravíková 

 tato akce se vůbec nekonala. 
 

4. Různé 
 

 Předseda komise Mgr. Ing. Jan Vanke poděkoval všem členům Komise sportovní a 

tělovýchovy v končícím volebním období 2014 až 2018 za jejich práci.  

 

 Všichni přítomní členové vyjádřili víru v naplňování  smyslu komise pro podporu 

sportu ve městě i za nového vedení města. 

 

 

Další jednání komise se uskuteční dle potřeb komise. 

 

Dne: 5. 10. 2018 

Zapsala: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise   __________________

        

            

                        __________________                    

                                            Mgr. Ing. Jan Vanke

               předseda komise 


